
 

 

Concept Besluitenlijst Commissie Samenleving 
 
Datum 

 
14-06-2018 

Tijd 19:00 - 21:45 

Locatie Raadzaal (MBG06) vervolg vanaf 20:15 uur in MBG01 

Voorzitter L. Plekker en vanaf 20:15 uur J. Stam 
 Vanaf 20:15 uur B. Gerdingh, commissiegriffier 

  

CDA:        C. Selders, S. Schouten 
VVD:      T. Berlijn  

GB:      G. Gringhuis, T. van Diepen  

D66:      M. de Brouwer  

PvdA:      R. Blauw, r. Velthuis   
PWF:      P. Koning, A. van Straalen  

PW2010:   - 

GL:      T. Luksenburg  

BAMM:      R. Adelaar, J. Berkhout   
CU:      -  

 

Portefeuillehouders:           D. Kuipers en J. Fit 

Ambtelijke ondersteuning: G. Paulissen (pnt. 9 en 10), M. Sixma, V. Meester, K. 
Heemskerk, A. Vos (allen punt 10) 

 

  

01 
 

Opening 
Zie verslag cie. BenM 14-06-2018 

 

02 

 

Rvs Programmarekening (DOC-18-013428) (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 

Zie verslag cie. BenM 14-06-2018 
 

03 

 

Rvs Kaderbrief 2019 (DOC-18-072802) (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 

Zie verslag cie. BenM 14-06-2018 
 

03.A 

 

PAUZE 

04 

 

Vaststelling agenda 

Voorzitter Stam stelt het vaststellen van de rest van de agenda aan de orde. Er wordt 

besloten om punt 9 en 10 om te draaien. De presentatie komt na de bespreeknotitie 
aan de orde. 

 

05 

 

Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 

2016 
Er zijn geen insprekers. 

 

06 

 

Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 5 april 2018 

De samenvatting wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

07 

 

Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 

De commissie besluit tot de volgende aanpassingen: 

685: Deze toezegging wordt afgevoerd. Dit onderwerp is aan de orde in de cie BenM 
van vanavond; 

755: Aanhouden- er wordt verwezen naar een onjuist doc-nummer. Wethouder Fit 

geeft aan dat dit zal worden aangepast; 

778: Dit punt wordt afgevoerd. Op 17 mei is een infonota over het onderwerp is 
verschenen; 

M172: hierover volgt actieve informatie. 

 
Voor het overige wordt de motie- en toezeggingenlijst vastgesteld. 
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Actieve informatie college 

Wethouder Fit: 

Dorpshuis Abbekerk 

Het duurt wat langer omdat de gemeente wacht op het exploitatie overzicht dat het 
bestuur van het dorpshuis zou maken. Dit overzicht is nodig om het voorstel compleet 

te maken. 

Op vragen antwoordt de wethouder dat: 

- Er veelvuldig gesprekken zijn geweest met het bestuur om aan te geven 
welke varianten doorgerekend moeten worden. Daarbij wordt rekening 

gehouden met het feit dat het werk door vrijwilligers moet worden 

uitgevoerd; 

- Er na de zomer een concreet en volledig stuk naar de raad gestuurd zal 
worden. 

 

Kinderboerderij de Put 

College bespreekt binnenkort een voorstel om de kinderboerderij voor de korte 
termijn open te houden.  

Op vragen geeft de wethouder aan dat: 

 Er samen met de kinderboerderij een plan wordt gemaakt om ook op lange 
termijn de Put open te houden; 

 Na het besluit van het college als dat nodig is ook de omgeving geïnformeerd 

zal worden; 

 Er ook gekeken zal worden naar de andere kinderboerderij in Andijk. 

 

Watersportvereniging Bestevaer 

Naar aanleiding van een brief van Bestevaer zal gekeken worden door het college 
naar oplossingen voor de problemen van de vereniging. De vereniging moest 

verhuizen en zit nu aan de Kleine Kom op de Vooroever. De vereniging wil graag dat 

er gestart wordt met baggeren. Het college zal onderzoeken wat de kosten van het 
baggeren zijn en wanneer het werk kan beginnen. Via de zomernota zal de raad 

waarschijnlijk gevraagd worden om middelen beschikbaar te stellen. 

 

Bibliotheek Medemblik 
De wethouder geeft een winstwaarschuwing dat de bezuiniging van €40.000, - niet 

helemaal gehaald zal worden. De bibliotheek wil minder m2 in de Muiter gebruiken 

om kosten te besparen. Op dit moment wordt naar oplossingen daarvoor gekeken. 

 
Wethouder Kuipers: 

Borging Jeugdbescherming en jeugdreclassering 

Op bovenregionaal niveau is afgesproken dat jeugdbescherming en jeugdreclassering 

met 32 gemeenten samen zal worden ingekocht. Hiervoor zal een convenant worden 
ondertekend. 

 

Extra budget armoede- en schuldenbeleid 

Uit de meicirculaire blijkt dat er € 60.000,- meer budget beschikbaar is voor het 
armoede en schuldenbeleid. Daardoor zijn meer acties mogelijk. Het college zal in 

juni met een infonota komen over die acties. 

In reactie op vragen geeft wethouder Kuipers aan dat: 

- Op dit moment 300 mensen met schulden bij de gemeente bekend zijn; 

- Mensen die particulier hulp zoeken en krijgen waarschijnlijk niet bij de 
gemeente bekend zijn; 

- Het geld gebruikt zal worden om schulden te voorkomen. In dit kader denkt 
de wethouder aan het aanstellen van een budgetcoach. 

 
Integrale crisisfunctie 0-18 

Een integrale crisisdienst is verplicht. De gemeente zal dit samen met 18 andere 

gemeenten gaan aanbieden. De opdracht wordt gegund aan een combinatie van GGZ 
NHN, Parlan, Triversum en jeugd- en gezinsbeschermers. De combinatie gaat op 1 juli 
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2018 van start. De bedoeling is dat in 2019 de 18+ groep aansluit. 
Pleegzorg standaard tot 21 met ingang van 1 juli 2018 

De gemeente zal uitvoering geven aan de bestuurlijke afspraak die hierover is 

gemaakt. Daardoor kunnen pleegkinderen ook na hun 18de gemakkelijker in het 

pleeggezin blijven wonen. De ondersteuning en bestaande trajecten lopen door tot 
het 21ste jaar. 

 

Actieplan meer pleeggezinnen 

Op 3 juli is een informatieavond in het gemeentehuis voor mensen die pleegouder 
willen worden. Scholen maken ruimte om via spandoeken aandacht te vragen voor de 

werving van pleegouders. 

 

Onderwijsachterstandenbeleid 
Het Rijk stelt vanaf 2019 – 2022 in etappes € 696.000, - beschikbaar voor het 

onderwijsachterstandenbeleid. Het college zal het plan in co-creatie en participatief 

oppakken en daarover in het 4de kwartaal besluiten. Naast onderwijsachterstanden 

zal er aandacht zijn voor hoogbegaafde leerlingen die ook een bijzondere aanpak 
nodig hebben. 

 

09 

 

Bespreeknotitie college Preventie eenzaamheid (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 

Na een korte inleiding wordt door of namens de wethouder op vragen van de 
commissie geantwoord dat: 

- Ervaringsdeskundigen mensen zijn die al op de een of andere manier 
eenzaamheid hebben overwonnen; 

- De aanpak van eenzaamheid gericht is op mensen van 0 – 100 jaar. Daarbij 
worden partners zoals de huisartsen, GGD, consultatiebureaus en andere 

partners ingezet om bekendheid te geven aan de mogelijkheden; 

- Er door de gemeente invulling wordt gegeven aan de week van de 
eenzaamheid; 

- In Wognum een particulier initiatief is dat mensen mee laat eten om op die 

manier eenzaamheid te bestrijden; 

- Inderdaad een aandachtspunt is dat mensen zich schamen voor eenzaamheid.  

 
In de tweede termijn geven de fracties hun mening over de bespreeknotitie en gaan 

daarbij in op de gestelde vragen. 

 

CDA: De partij staat positief tegenover het voorstel en de participatieve aanpak. 
Aandacht wordt gevraagd voor een sociaalmakelaar die inwoners en organisaties bij 

elkaar kan brengen. Via de fysiotherapeuten is het mogelijk om sport te gebruiken 

om eenzaamheid te bestrijden. In de aanpak moet aandacht zijn voor de jonge 
mantelzorgers en mensen met een beperking. 

 

GroenLinks vindt het een goede aanpak. Ze vraagt aandacht voor mensen die in 

scheiding liggen en daardoor vereenzamen. Ouderen kunnen bezocht worden met de 
vraag of er iets nodig is. De partij heeft het idee dat er speelplaatsen vlak in de 

buurt van winkels moeten komen. Daardoor is er ruimte voor kinderen om te spelen 

en kan er bij de speelplek een ontmoetingsplek ontstaan om eenzaamheid tegen te 

gaan. 
  

PWF kan zich vinden in de notitie. De partij vraagt aandacht voor het project sociale 

eetmomenten in Wognum. Verder ziet de partij graag dat de uitvoering van het 

project liever door eigen ambtenaren wordt gedaan dan door externen. 
 

 

GemeenteBelangen  is enthousiast. Wel is er zorg over de gevolgen van pesten. 

Pesten kan leiden tot sociaal isolement. Verder kan er een eenzaamheidsmeldpunt 
worden ingericht. En moeten ook de kerken bij de aanpak worden betrokken. 
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D66 is voor de aanpak. Er moet worden gewaakt dat er geen geldverspillende 

tijdelijke projecten worden ingericht. Duurzame projecten hebben de voorkeur van 

de partij. Richt bijvoorbeeld een telefoonketen in dan hebben mensen ook meer 

keuze voor wat betreft deelname. Het zou wenselijk zijn dat er weer meer 
huisbezoeken plaats zouden vinden. Dat net als vroeger de school, de huisarts en de 

kerk weer bij mensen thuis komen. 

 

VVD is het eens met de aanpak. De partij geeft aan dat het wiel niet opnieuw 
uitgevonden moet worden. Kijk naar projecten die werken en voer die uit in plaats 

van zelf tijd te steken in zaken die een onzekere uitkomst hebben. 

 

PvdA is het ook eens met de aanpak. Zij geeft aan dat samen sporten en eten zaken 
zijn die aandacht moeten hebben. 

 

BAMM staat achter de aanpak. Ze geeft wel aan dat de uitvoering laagdrempelig 

moet blijven. En er moet gebruik gemaakt worden van de voorzieningen die er al 
zijn. 
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Presentatie sociaal domein (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 

De voorzitter geeft de ruimte voor de presentatie (zie bijlage 1.) Tijdens de 
presentatie wordt door of namens de wethouder geantwoord dat: 

- Geïnvesteerd wordt in vindplaatsen. Bijvoorbeeld een incident bij een 
sportclub kan aanleiding zijn voor een aanmelding bij de gemeente. Dit doen 

de cliënten eigenlijk altijd zelf; 

- Wijkteams meer preventief opereren. Deze aanpak is bedoeld voor 
problemen die er al zijn en die opgelost moeten worden; 

- In een 1 plan 1 gezin aanpak iedereen over dezelfde informatie beschikt. Dan 
kunnen gezamenlijke afspraken worden gemaakt en die worden dan 
uitgevoerd; 

- Zoveel mogelijk beide ouders bij die bijeenkomsten aanwezig zijn. Ook 
moeten (als beide het gezag hebben) beide ouders akkoord gaan met de 

aanpak; 

- Aan oudere mensen standaard wordt aangegeven dat ze iemand mee mogen 
nemen naar de afspraken met de gemeente; 

- Er een toename is van het aantal unieke cliënten. Dat hangt gevoelsmatig 
samen met de investeringen in de vindplaatsen en de aandacht die er is voor 

het feit dat je bij de gemeente moet zijn. Ook de huisarts, scholen en 
wijkcentra zijn steeds beter op de hoogte aan wie ze moeten doorverwijzen; 

- Bij de nieuwe inkoopstrategie de kleine aanbieders worden meegenomen. Zij 
hebben vaak specialistische kennis die in de nieuwe aanpak nodig zal blijven; 

- Ook kleine aanbieders hoofdaanbieder kunnen worden; 

- Het de voorkeur heeft dat de cliënt zelf de regie neemt en via de 
hoofdaanbieder afspraken maakt met de andere benodigde aanbieders; 

- Er nu meer gestuurd wordt op uren en in de toekomst meer op doelen die 
gerealiseerd moeten worden. Daarom zal aan het begin 70% uitbetaald 

worden en de laatste 30% pas als de doelen gerealiseerd zijn; 

- Door de uitbetaling niet volledig te doen het financiële gevolgen heeft om de 
doelen niet goed uit te voeren. De doelen worden per cliënt bepaald en 

gecontroleerd bij de evaluaties; 

- Er rekening mee gehouden wordt dat sommige problemen langere tijd duren 
en daarom niet in een herstel traject kunnen worden uitgevoerd. Daarom is 
er ook de mogelijkheid om te kiezen voor een duurzaam traject. Dat kan 

gedurende de rit worden aangepast als de situatie veranderd; 

- De nieuwe aanpak resulteert in minder werk voor de gemeente. Er hoeven 
minder beschikkingen te worden afgegeven en minder (kleine) aanpassingen 

te worden doorgevoerd. Dit zorgt voor minder werk en meer flexibiliteit 

binnen de trajecten. 
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Sluiting 

De voorzitter sluit om 21:45 uur de vergadering.  
 


